



| | | |
|---|---|----------------------------------|
| Distribution Klubbstuga, sekretariat | Möte Medlemsmöte | Protokoll nr. 3-2023 |
| | Sammanträdesplats Torpet | Datum och tid 220814 kl.18.30 |
| NÄRVARANDE Ordf. Monica Backerholm, Vice ordf. Malin N Ögren, Sekreterare Susanne Gunnarsson, Per Olsson, Helena Hägglund + 22 medlemmar | MEDELAT FÖRHINDER Patrik Edfors, Adj. kassör Åsa Sjöberg | |
| | FRÄNVARANDE Anna-Karin Melander | |

§ 24 Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat

§ 25 Val av justerare

Till justerare väljs Eleanor Dahlberg och Kaisa Kuosku

§ 26 Godkännande av dagordning

En medlem förslår en extra punkt på kommande dagordningar; synpunkter från medlemmarna. Den läggs till i dagordningen idag och i fortsättningen.

§ 27 Föregående protokoll

Uppläses av sekreteraren och läggs till handlingarna

§ 28 Ekonomi

Företagskonto: 150 458.31 kr
Swish: 43 824 kr
Placeringskonto: 120 000 kr
Resultat: Ingen uppgift

§ 29 Verksamheterna

- **Agility**

Fjärde och sista cupen i morgon. Tävlingsledarna är färdigutbildade men har inte fått någon bekräftelse från SAGIK. Träningsövningar har genomförts för att kunna examinera tävlingsledarna, vinsten för dessa blev 2000kr.

Delar av överskottet i matväg från tävlingar som finns i frysen tillhör klubben och är till för att säljas. Flera varor är skänkta och har inte kostat klubben något i inköp.

- **Anläggning**

Ett önskemål är att använda hinder o dylikt ställs tillbaka efter användning för att underlätta för gräsklippning m.m.

En specifikation har upprättats för att få in en komplett offert för att bygga en handikapptoilet. Den väntas komma från byggföretaget inom kort. Planen är att göra toalett av rummet där frysen nu står. Toaletten kommer att byggas för att kunna klara standarden för en handikapptoilet inomhus. Även bron utomhus kommer att åtgärdas för ändamålet om byggnationen blir av.

- **BoL**

Flera tävlingar har genomförts och tre tävlingar kvar i höst, en bruks och två lydnad. Ett önskemål är att det finns en länk på hemsidan där man kan anmäla sitt intresse för att vara funktionärer till



tävlingar. Tanken är att utbilda eftersom intresseanmälningar kommer in inom olika bruksgrenar. Det saknas också tävlingssekreterare och problemet är att det inte finns några utbildningar just nu. Fler träningsekipage är önskvärda då de kommer att kunna utbildas om de är intresserade, till exempel genom att ordna flera träningsgrupper. Skotträningen måste tidigareläggas för att undvika att skjuta i skymning. Tider och dagar kommer att läggas ut på hemsidan. Sökintresserade är välkomna att hänga på IPO-R gruppen, en Facebooksida finns för denna grupp.

- **Mental**

Mycket arbete har lagts ner för att få en fungerande bana. Två figuranter kommer att utbildas och för att de ska kunna genomföras behövs en M1 kurs (Mentalkunskap 1), Mental undersöker detta. Flera anmälningar har kommit in till kommande MH.

Mental undersöker om någon av de gamla datorerna vi har går att uppdatera så att de blir funktionella. Även nya pennor behöver köpas in.

- **Nosework/specialsök**

Träning genomfördes igår på Västansjö bygdegård med tre deltagare. Fler träningar planeras.

- **Rallylydnad**

26/8 planeras en uppvisning på Bjästadagen. En tävling kommer 9-10/9, nya 100 p rosetter har inköpts. Tyvärr kommer vi inte att få några egna domare som planerats. Träningar kommer att hållas under vintern i Fyrtassens lokaler i Nordmaling. En avrostningsdag planeras. 18-19/5 och 12-13/9 kommer att bli tävlingsdatum nästa år.

- **Ungdom**

Ungdoms SM har genomförts. Flera höga placeringar blev det! En rapport om de duktiga ungdomarna kommer att läggas ut på hemsidan. Ungdoms SM nästa år kommer att avgå i Skellefteå.

- **Utbildning**

Mailen har hållits flytande under sommaren, en instruktörsträff kommer att bli den 23/8. Kurserna läggs ut löpande på hemsidan.

- **Utställning**

Vår utställning inbringade ca 10 000kr. Nästa år planeras en gemensam utställning tillsammans med Sollefteå på Sollefteå camping. En inofficiell utställning kommer vi att hålla själva.

- **Webb**

Vi har en gammal logga på SBK tävling, denna kommer att uppdateras.

- **IPO-R**

Har kommit igång med träning, bland annat ytsök och ruinsök, alla är välkomna. En IPO-R inspirationshelg kommer att hållas i höst. Önskvärt är en egen träningskväll förslagsvis onsdag där skott kan förekomma, eller att skotträningen delas med bruksträningen.

- **(vilande IGP och tjänstehund)**



§ 30 Från styrelsen

- **Inkomna skrivelser**

En medlem vill att vi förnyar oss och gör en film om hur vår anläggning fungerar både inom och utomhus. Denna info ska då finnas på hemsidan. En annan medlem erbjuder sig att ta sig an detta om hon kan få hjälp. Förslag på medhjälpare ges, förhoppningsvis kan arbetet komma i gång under hösten. Även inf filmer om våra tävlingsgrenar är önskvärt att det finns på hemsidan.

Två instruktörer önskar att det ska finnas möjlighet att avskärma hundarna inomhus under kurser så att de inte stör varandra. Exempel ges hur dessa skärmar kan tillverkas.

Även så kallade "snuffelmattor" som ger hundarna något annat att fokusera på under teorikvällar. Dessa kan tillverkas och säljas för ändamålet.

Önskemål finns om öglor på husväggen för fastsättning av hundar under kurs och träningskvällar, eller andra fastsättningsmöjligheter. Styrelsen är positiv till ovanstående och föreslår att anläggning hjälper till med detta.

En medlem vill att klubbens A-hinder uppdateras då det är i dåligt skick. Ett nytt hinder kostar 10-15000 kr. Styrelsens förslag är att vi börjar med att titta på om det går att laga då vi har begränsad verksamhet inom området.

- **Klubbmästerkap**

Tanken är att vi kör klubbmästerskapet 16/9, (rally, nosework/specialsök, agility) lydnaden blir svår att genomföra denna dag utan kommer att köra KM på planerad lydnadstävling. Då det är älgjakt får vi informera om att skott kan förekomma. Vi kommer att grilla hamburgare och ha lite gemensamma trevligheten på kvällen.

- **Grupp för uppvisningar**

Styrelsen önska att det finns en grupp att hänvisa till då det kommer förfrågningar om uppvisningar. Ingen vill ta på sig att göra detta så vi gör förfrågningar i verksamhetsgrupperna.

- **Höjda priser i köket (försäljning)**

Ny prislista finns uppsatt, orsaken är höjda matpriser.

- **Inköp av material**

Ny liten stege bör byggas då den nuvarande är dålig. En medlem kan vara behjälplig med bygget om material finns. En stor stege är ett önskemål då den är gammal och instabil. Anläggning tittar på om den kan förbättras i första hand.

§ 31 Rapport från utvecklingsgruppen

Ingen rapport

§ 32 Synpunkter från medlemmarna

Inga synpunkter för dagen, detta kommer att bli en återkommande punkt.

§ 33 Övriga frågor



Önskemål om en soptunna för bajspåsar, en medlem kommer att ordna med en extra tunna vid vår infartsparkering.

Slitmaterial kommer att köras på vägen för att minska punkteringar i framtiden. Ingen tidsplan finns i dagsläget för detta.

Önskemål att brukskvällarna blir mer synliga för att locka flera, och att påpeka att träningen är gratis, och att alla är välkomna. Hundens vecka v37 kan vara ett bra sätt att nå ut. Det framkom också att det kan vara svårt för en nybörjare att veta hur moment går till och vilken nivå man själv är på. En nybörjargrupp kan vara ett alternativ då även duktiga ekipage behöver tid att träna sina hundar. BoL funderar på hur de ska lösa träningskvällarna.

§ 34 Nästa Möte

Medlemsmöte 2/10

§ 35 Mötets avslut

Mötet avslutas kl.20.35

Ordförande: Monica Backerholm

Sekreterare: Susanne Gunnarsson

Justeras: Kaisa Kuosku

Justeras: Eleanor Dahlberg

